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 Protokół Nr XLV/2013 

z obrad XLV Sesji Rady Gminy Ksawerów, 

która odbyła się w dniu 25 września 2013 r. w sali konferencyjnej  

Urzędu Gminy Ksawerów 

 

Ad. 1. 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel o godz. 11:00 otworzyła XLV Sesję Rady 

Gminy Ksawerów i powitała wszystkich obecnych. Następnie stwierdziła, iż zgodnie 

z listą obecności w sesji uczestniczy 13 radnych i jest zachowane kworum władne 

do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności radnych i sołtysów 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

W sesji uczestniczyli także: 

1. Wójt Gminy Ksawerów – Adam Topolski, 

2. Skarbnik Ewa Łuczyńska, 

3. Dyrektor Domu Kultury Maria Wrzos-Meus, 

4. Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Tomasz Kaczmarek, 

5. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Marek Rzepkowski, 

6. Dyrektor SP ZOZ MEDiKSA Wioletta Domańska, 

7. Katarzyna Hołys – GOPS; 

8. Zastępca Wójta Ireneusz Krześnicki; 

9. Kierownik Jednostki Wod-Kan Włodzimierz Ludziejewski. 

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel zapytała czy są uwagi do proponowanego 

porządku obrad? 

W głosowaniu uczestniczyło 13 osób. Wobec braku uwagi do proponowanego 

porządku obrad - w głosowaniu za przyjęciem proponowanego porządku obrad – 

głosowało 13 radnych, głosów wstrzymujących i przeciw nie odnotowano. 

 

Porządek obrad XLV Sesji Rady Gminy Ksawerów w dniu 25 września 2013 r.: 

 

1. Otwarcie XLV Sesji Rady Gminy Ksawerów. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał. 

4. Interpelacje i wnioski radnych. 

5. Informacja Wójta Gminy. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2013 r.; (10 984,00 zł) 

2) zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2013 r.; (300,00 zł) 

3)  zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2013 rok; (AKTYWNI TO MY); 

4) przyjęcia wsparcia równego dostępu do świadczeń zdrowotnych mieszkańców 
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Gminy Ksawerów w 2013 r.; 

5) współpracy Gminy Ksawerów z Powiatem Pabianickim w zakresie zadania 

publicznego realizowanego przez Powiat Pabianicki w ramach Programu 

Wieloletniego pod nazwą „NARODOWY PROGRAM ROZBUDOWY DRÓG 

LOKALNYCH – ETAP II BEZPIECZEŃSTWO - DOSTĘPNOŚĆ – ROZWÓJ”; 

6) zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2013 r.; (2 121 393,98 zł) 

7) zmiany uchwały Nr XLIII/305/2013 Rady Gminy Ksawerów w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Ksawerów w latach 

2013 -2024. 

8. Rozpatrzenie uwag do protokołu: 

- z XLIV Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 11 września 2013 r. 

9. Wolne wnioski i sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad XLV Sesji Rady Gminy. 

 

Ad.3. 

Do Komisji Uchwał zaproponowano kandydatury radnego Szczepana Nowaka oraz 

radnego Tomasza Osińskiego, którzy wyrazili zgodę. W głosowaniu uczestniczyło 13 

radnych. Za przyjęciem Komisji Uchwał w przedstawionym składzie głosowało 13 

radnych, głosów przeciw i wstrzymujących nie zanotowano. 

 

Ad.4. 

W punkcie tym nie zabrano głosu, komisarz Piotr Adamczyk nie mógł dotrzeć na 

obrady sesji, nie mógł też przysłać innego przedstawiciela posterunku. 

 

Ad. 5.  

Informacje Wójta: 

o Udział w zebraniach sołeckich dotyczących funduszu sołeckiego; 

o Spotkanie z prezesem ŁSSE, panem Sadzyńskim, są możliwości uruchomienia 

terenu przy ul. Szkolnej (giełda rolna), były także prowadzone rozmowy z 

prezesem ANR, potrzebna jest tam droga dojazdowa do terenów agencji; 

o Spotkanie na temat zintegrowanych inwestycji terytorialnych, dąży się do 

tego, by Gminy z Powiatami czy z Miastami łączyły swoje inwestycje, 

dotyczyło między innymi inicjatywy budowy obwodnicy południowej Rzgowa; 

o Wręczenie nagród uczestnikom i zwycięzcom konkursu ogródkowego; 

o Udział w posiedzeniu Komisji Gospodarki, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Rady Gminy, głównym tematem była sprawa projektu chodnika przy ulicy 

Zachodniej; 

o Udział w akcji „Biała Sobota” w SP ZOZ MEDiKSA w Ksawerowie; 

o Wójt przypomniał o sprawie przekazania sprzętu, który użytkuje ośrodek, 

poprosił radnych, żeby się zastanowili jeszcze raz nad tym tematem, poprosił 

panią dyrektor o złożenie aktualnego wniosku o przekazanie tego sprzętu. 
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Dyrektor SP ZOZ MEDiKSA Wioletta Domańska przedstawiła krótkie 

sprawozdanie z akcji „Zdrowa Rodzina-Zdrowa Gmina”. 

Konkurs „Zdrowa Gmina” przebiega w trzech etapach, pierwszym są różne działania 

profilaktyczne (np. badania mammograficzne, akcje informacyjne o badaniach 

profilaktycznych, finansowanie przez Gminę badań profilaktycznych), za każde 

dostaje się określoną ilość punktów, 10 gmin o najwyższej liczbie punktów 

przechodzi do następnego etapu. Przejście do kolejnego etapu będzie się wiązało z 

koniecznością napisania programu profilaktycznego: co zrobimy jeśli wygramy. 

Główną nagrodą w konkursie jest 100.000,00 zł dla Gminy, będą musiały być one 

przeznaczone na profilaktykę. 

Wójt Adam Topolski powiedział, że akcja informacyjna przebiegła wyjątkowo 

sprawnie, gdyż zgłosili się na badania także mieszkańcy Pabianic.  

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel bardzo podziękowała w imieniu rady oraz 

własnym za zorganizowanie takiej akcji, do rozpropagowania akcji przyłączyli się 

także proboszczowie z naszej gminy. 

Dyrektor GDKzB Maria Wrzos-Meus zapytała czy do konkursu „Zdrowa Gmina” 

można by był też zakwalifikować działania prowadzone przez Dom Kultury, gdzie 

bardzo wielu mieszkańców Gminy bierze udział w gimnastyce, rehabilitacji. Jest 

także drugi rodzaj zajęć „Akademia pełni życia” – kwestia zdrowia psychicznego. Są 

to również skonsolidowane działania gminy dotyczące zdrowia mieszkańców.  

 

Informacje o zarządzeniach oraz sprawozdania z Referatów dostępne są w Biurze 

Rady. 

 

Ad. 6. 

Informacja Przewodniczącego Rady: 

o Przewodnicząca Rady brała udział w większości spotkań reprezentując radę 

gminy, które odbyły się z Panem Wójtem; 

o Są momenty bardzo miłe, są podziękowania za dwuwagonowy tramwaj, 

ludzie niepokoją się o stan torowiska, 

o Szlakiem bitwy pabianickiej odbędzie się X rajd organizowany przez 

Towarzystwo Turystyczno Krajoznawcze w Pabianicach, w rajdzie tym bierze 

udział bardzo dużo młodzieży z powiatu pabianickiego. Kończy się przy domu 

Kultury, przy obelisku. Rajd odbędzie się 28 września.  

o Kolejny termin sesji to 30 października; 

o Informacje dotyczące zmiany umów w Gminie: 

- zmieniły się umowy na telefonie w Urzędzie Gminy na korzystniejsze; 

- zmieniły się umowy na ubezpieczenia, został ubezpieczony cały majątek 

Gminy, również korzystniej, 

- nastąpiła zmiana umowy z Gazownią, rozdzielony jest pobór gazu między 

budynkiem Urzędu Gminy a wspólnota Mieszkaniową, 

- w trakcie zmian są umowy z PGE, toczą się negocjacje. 
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Dyrektor Gminnego Domu Kultury z Biblioteką w Ksawerowie Maria Wrzos-Meus 

zaprosiła wszystkich na najbliższy spektakl „Bóg Mordu” na piątek. Powiedziała też, 

że ościenne domy kultury zaprosiły do wystawiania sztuki u nich. Szykuje się już 

następna sztuka „Przyjazne dusze”- zapraszamy w przyszłości. 

W najbliższą sobotę przy domu kultury odbędzie się nie tylko zakończenie rajdu 

PTTK, ale też wystawa motocykli – będziemy gościć uczestników stowarzyszenia 

„Motocykl moje hobby”. Te dwie imprezy będą połączone. 

 

Przewodniczący Komisji Wojciech Salamon stwierdził, że na wspólnym 

posiedzeniu komisji wszystkie projekty uchwał zostały zaopiniowane pozytywnie.  

 

Ad.7.  

Komisja Uchwał powołana na XLV Sesji Rady Gminy Ksawerów w dniu 25 września 

2013 r. w składzie: radny Szczepan Nowak oraz radny Tomasz Osiński przedstawiła 

następujące projekty uchwał: 

 

Ad. 7.1) 

W sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2013 r. 

Wobec braku dalszych pytań w sprawie przedmiotowego projektu uchwały 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel poddała pod głosowanie imienne ww. uchwałę. 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 

radnych, głosów wstrzymujących i przeciw nie stwierdzono.  

Uchwała Nr XLV/306/2013 w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2013 r. 

została podjęta jednogłośnie. (wyniki głosowania imiennego zał. nr 1) 

 

Ad. 7.2) 

W sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2013 r. 

Wobec braku dalszych pytań w sprawie przedmiotowego projektu uchwały 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel poddała pod głosowanie imienne ww. uchwałę. 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 

radnych, głosów wstrzymujących i przeciw nie stwierdzono.  

Uchwała Nr XLV/307/2013 w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2013 r. 

została podjęta jednogłośnie. (wyniki głosowania imiennego zał. nr 2) 

 

Ad. 7.3) 

W sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2013 r. 

Wobec braku dalszych pytań w sprawie przedmiotowego projektu uchwały 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel poddała pod głosowanie imienne ww. uchwałę. 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 

radnych, głosów wstrzymujących i przeciw nie stwierdzono.  

Uchwała Nr XLV/308/2013 w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2013 r. 

została podjęta jednogłośnie. (wyniki głosowania imiennego zał. nr 3) 
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Ad. 7.4) 

W sprawie przyjęcia wsparcia równego dostępu do świadczeń zdrowotnych 

mieszkańców Gminy Ksawerów. 

Wobec braku dalszych pytań w sprawie przedmiotowego projektu uchwały 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel poddała pod głosowanie imienne ww. uchwałę. 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 

radnych, głosów wstrzymujących i przeciw nie stwierdzono.  

Uchwała Nr XLV/309/2013 w sprawie przyjęcia wsparcia równego dostępu do 

świadczeń zdrowotnych mieszkańców Gminy Ksawerów w 2013 r. została podjęta 

jednogłośnie. (wyniki głosowania imiennego zał. nr 4) 

 

Ad. 7.5) 

W sprawie współpracy Gminy Ksawerów z Powiatem Pabianickim w zakresie zadania 

publicznego realizowanego przez Powiat Pabianicki w ramach Programu 

Wieloletniego pod nazwą „NARODOWY PROGRAM PRZEBÓDOWY DRÓG 

LOKALNYCH – ETAP II BEZPIECZEŃSTWO – DOSTĘPNOŚĆ – ROZWÓJ”. 

Wobec braku dalszych pytań w sprawie przedmiotowego projektu uchwały 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel poddała pod głosowanie imienne ww. uchwałę. 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 

radnych, głosów wstrzymujących: 1, przeciw nie stwierdzono.  

Uchwała Nr XLV/310/2013 w sprawie współpracy Gminy Ksawerów z Powiatem 

Pabianickim w zakresie zadania publicznego realizowanego przez Powiat Pabianicki 

w ramach Programu Wieloletniego pod nazwą „NARODOWY PROGRAM 

PRZEBÓDOWY DRÓG LOKALNYCH – ETAP II BEZPIECZEŃSTWO – DOSTĘPNOŚĆ – 

ROZWÓJ” została podjęta. (wyniki głosowania imiennego zał. nr 5) 

 

Ad. 7.6) 

W sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2013 r. 

Wobec braku dalszych pytań w sprawie przedmiotowego projektu uchwały 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel poddała pod głosowanie imienne ww. uchwałę. 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 

radnych, głosów wstrzymujących i przeciw nie stwierdzono.  

Uchwała Nr XLV/311/2013 w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2013 r. 

została podjęta jednogłośnie. (wyniki głosowania imiennego zał. nr 6) 

 

Ad. 7.7) 

W sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/305/2013 rady Gminy Ksawerów w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Ksawerów w latach 2013-

2024. 

Wobec braku dalszych pytań w sprawie przedmiotowego projektu uchwały 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel poddała pod głosowanie imienne ww. uchwałę. 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 

radnych, głosów wstrzymujących i przeciw nie stwierdzono.  
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Uchwała Nr XLV/312/2013 w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/305/2013 rady 

Gminy Ksawerów w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla 

Gminy Ksawerów w latach 2013-2024 została podjęta jednogłośnie. (wyniki 

głosowania imiennego zał. nr 7) 

 

Ad. 8 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel zapytała czy są uwagi do protokołu XLIV 

Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 11 września 2013 r . 

Nie było uwag do treści protokołu. 

 

Ad. 9. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Kuźnicki odniósł się do anonimowego pisma, 

które wpłynęło do Wójta i Rady Gminy. Stwierdził, że choć wpłynęło do Urzędu nie 

ma na nim daty wpływu z pieczątką. Zacytował fragmenty tekstu „nie jesteśmy 

przekonani do postawy radnego Kuźnickiego, za kim stoi”. Szkoda, że nie wiem do 

kogo się odnieść.  Stoję za dobrem mieszkańców. „Działa w zależności od potrzeb” 

– jakich potrzeb? Działam na potrzeby mieszkańców i dobrem mieszkańców się 

kieruję. A kiedy sięgają emocje mojej osoby? Wtedy, gdy przychodzi mi się zderzyć 

z projektem, który wygląda jak slalom gigant, to wtedy może mnie sięgają jakieś 

emocje i nic więcej. 

Zapytał też o zawarty w piśmie temat kanalizacji, zapytał jak zostały załatwione 

sprawy przedsiębiorstw, które zrzucały ścieki. 

Wójt Adam Topolski odpowiedział, że firma z ulicy Zachodniej została 

odblokowana i podłączona do naszej kanalizacji. Po przeprowadzonych badaniach 

próbek pobieranych ze wstępnie oczyszczonych ścieków nie było podstaw, żeby 

sądzić, że ta firma będzie dodatkowo zanieczyszczała nam ścieki, ścieki spełniały 

odpowiednie normy. Kierownik jednostki Wod-Kan oraz ZWIK będą monitorować na 

bieżąco odprowadzane ścieki.  Mecenas ma jeszcze za zadanie wyjaśnienie wątku 

związanego z Inspektorem Nadzoru Budowlanego. Druga firma nie podjęła żadnych 

kroków w kierunku oczyszczenia ścieków. Kierownik Jednostki Wod-Kan ma 

opracować warunki,  przede wszystkim finansowe, na jakich mogą włączać się firmy 

do naszej sieci kanalizacyjnej. Będzie stworzony nowy regulamin dotyczący 

przyłączania się firm do kanalizacji gminnej. 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel powiedziała, że na najbliższym posiedzeniu 

Komisji Rewizyjnej przeanalizowana zostanie sprawa mieszkańca, który zgłosił 

skargę na działania Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Jest to bardzo trudna 

sprawa mieszkańca, który ma wiele problemów zdrowotnych.  

Radna Urszula Świątkowska poprosiła mecenasa o przybliżenie sprawy firmy 

Frakop, dlaczego Gmina sprawę przegrała chociaż jest ewidentna wina firmy? 

Mecenas Michał Walczak udzielił wyczerpującej odpowiedzi na pytania i wyjaśnił 

dokładnie jak sprawa przebiega i na jakim jest etapie. 

Radna Urszula Świątkowska poprosiła o przygotowanie danych dotyczących 

liczby osób podłączonych i nie podłączonych do sieci wodno-kanalizacyjnej, z 
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podziałem na sołectwa bądź ulice? 

Zapytała też o prace związane z  firmą Toya na terenie gminy. Poprosiła o większą 

kontrolę tych prac, zgłosiła, że na ulicy H. Sawickiej po pracach firmy Toya powstało 

pęknięcie w destrukcie. Pozostawili też wysypisko gruzu i ziemi.  

Zastępca Wójta Ireneusz Krześnicki przedstawił wstępną informację dotyczącą 

wyników przeprowadzonej ankiety przygotowanej na potrzeby strategii rozwoju 

gminy. 

Radna Bogumiła Szczepańska złożyła dwa pisemne wnioski: o poprawienie 

kostki na przystanku „Dąbrowa” z zastosowaniem niwelacji terenu, zapobiegającej 

zastoju wody na przystanku; zamontowanie latarni na ul. Łódzkiej 185, przy ul. 

Ksawerowskiej, naprzeciwko wiaty przystankowej „Dąbrowa”. 

Wójt Adam Topolski przypomniał radnym o składaniu wniosków dotyczące 

inwestycji na terenie gminy do uwzględnienia w budżecie. Opowiedział też po krótce 

o zebraniach sołeckich dotyczących funduszu sołeckiego, które odbyły się już w 

większości sołectw. 

 

Ad. 10 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel o godz. 13:15 zamknęła obrady XLV Sesji 

Rady Gminy Ksawerów. 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła:      Obradom XLV Sesji  

Sekretarka=-Magdalena Błaszkowska 

       Rady Gminy Ksawerów 

                     Przewodniczyła 

 

Maria Wróbel 

Przewodnicząca Rady 

 

 


